
MLADI O SVOJEM DRUŽBENOEKONOMSKEM POLOZAJU

Težave in nakazane rešitve
Po začetnem skokovitem napredku pri delu naše organizarije, ki smo mu bili

priče po izredni volilno-prograimki konferend, je prišlo do stagnadje, kar je
bilo sicer pričakovati in nas ni presenetilo. Tedaj smo namreč načrtovali na-
daijnje akcije, ki bi prispevale b krepitvi vloge, predvsem pa smo se trudili do-
seči množičnost.

Na dokaj trdna tla nas je postavila
problemska konferenca o družbenih
organizacijah in društvih, ko smo
ugotovili, da več tisoč mladih, ki se
aktivno in tvorno vključujejo v nji-
hovo delo, zaradi naših organizacij-
skih slabosti puščamo ob strani, če-
prav so se pripravljeni vključiti in
dobro delati. V tem easu je zastalo
tudi delo tistih osnovnih organizacij.
ki bi morale biti glede na število mla-
dihindokaj uspešnodelo vpreteklo-
sti med najmočnejšimi. Stanje v
SCT, Papirnici Vevče, deloma v Sa-
turnusu in Žitu nas toliko bolj opo-
zarja na nekatere težave, vkaterih se
lahko kaj hitro znajdejo tudi druge
sredine. Ožji krog ljudi je sicer lahko
idejno jedro vsake osnovne organi-
zacije, ne sme pa se celotna aktivnost
posameznih sredin odražati le skozi
delo tegaožjegakroga. To vodik na-
daljnjim oblikam forumskega dela,
proti kateremu se jasno boriino, pa
se nam znova in znova pojavlja v
vseh oblikah in metodah našega de-
Iovanja.

Seja konference o družbenoeko-

nomskem položaju mlade generaci-
je z vsemi vprašanji in težavami
mladega človeka je imela za nas
dvojno vlogo. Opozorila je na neka-
tere temeljne probleme, skaterimi se
srečuje mlada generacija ob analizi
splošnega položaja delavcev in de-
lovnih ljudi in hkrati s tem zriotraj
vsake srede nanizala rešitve, ki jih
lahko temeljito vključimo v vse naše
programe dela. To je najbrž tisto, o
čemer že dlje časa govorimo. Vedno
se namreč dogovarjamo o takih de-
lovnih programih, ki bodo mlademu
človeku dostopni in mu bodo omo-
gočali tudi rešitev posameznih živ-
Ijenjskih problemov, pa o takih pro-
gramih, kibodo k delupritegnili tudi
tisti krog mladih, za katere smo bili
kot organizacija s svojimi forumi ne-
zanimivi.

Sicer pa je seja konference naka-
zala vrsto problemov, s katerimi se
danes srečujejo dijaki, študenti, de-
lavci. Najdlje pa smo se zadržali pri
stanovanjih, štipendiranju, zaposlo-
vanju in nenehnemu porastu cen.
Sprejeli stno vrsto sklepov in stališč.

vendar stno se potrudili, da bi bili —
zlastisklepi — oblikovani tako, dabi
jih res lahko uresničili in na katere
uresničitev lahko v največji meri
vplivamo sami — ob tem, da se vsak
od njih lahko vključi ne le v delovni
program konference in njenih orga-
nov, temveč tudi vseh osnovnih sre-
d i n a h - Ivo Gajič


